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Onderwerp: Fiets-, wandel-, en autoverkeer verbinding Harderweide richting kasteel Groot Horloo

Met de verdere bouw van Harderweide worden er de komende jaren nog veel woningen bijgebouwd in 
dit gebied. Een mooie ontwikkeling, maar dit heeft gevolgen voor de verkeersstroom, met name voor 
het fiets- en wandelverkeer. We zien nu dat er met enige regelmaat bij de rotonde nabij het Kasteel 
Groot Horloo, de Groene Zoomweg wordt overgestoken door wandelaars en fietsers die vanuit de in 
aanbouw zijnde wijk Harderweide en Crescentpark over willen steken naar Groot Horloo. Deze rotonde 
valt in het buitengebied, waar in dat gedeelte een maximumsnelheid van 80 km/h is toegestaan. Het 
oversteken kan mogelijk zorgen voor onveilige situaties.

In het uitvoeringsprogramma 'Verbetering Leefgebied Das in de Groene Zoom' lezen wij dat er 
maatregelen worden genomen om het leefgebied van de das in een deel van de Groene Zoom te 
verbeteren. Tevens lezen wij dat er aandacht is voor beleving en bereikbaarheid door middel van 
fietsverbindingen en dat aan de Horloseweg verkeersremmende maatregelen zijn getroffen. Helaas 
lezen we niet dat er een verbinding voor fiets- en wandelverkeer tussen de wijk Harderweide en Groot 
Horloo in het verschiet ligt.

Over de fietsverbindingen nabij de Groene Zoomweg en de ontsluiting van Groot Horloo op de Groene 
Zoomweg heeft het CDA een aantal vragen aan het college:

1. Deelt het college de mening van het CDA dat de huidige situatie, zoals hierboven omschreven, 
een onveilige situatie is?

2. Deelt het college de mening van het CDA dat er op termijn een verbinding moet worden 
gemaakt, middels een fietstunnel, zodat fietsers en voetgangers op een veilige manier van de 
ene zijde van de Groene Zoomweg (Harderweide) naar de andere zijde (Groot Horloo) kunnen 
gaan? Zo ja, wanneer kan e.e.a. worden opgepakt? Zo nee, waarom niet?



Ontsluiting van autoverkeer van Groot Horloo op de Groene Zoomweg is een wens die al geruime tijd 
leeft bij de bewoners van Groot Horloo en omwonenden. Meermaals is hier aandacht voor gevraagd en 
werd er verwezen naar gemeente Ermelo.

3. Hoe kijkt het college naar de ontsluiting van Groot Horloo op de Groene Zoomweg?
4. Hoe verlopen de gesprekken met de gemeente Ermelo over dit onderwerp?
5. Is het mogelijk deze aansluiting te realiseren? Zo ja, wat is daarvoor nodig? Zo nee, waarom 

niet?

In afwachting van uw antwoord, namens de fractie CDA Harderwijk-Hierden.

Andrea Oosting-Klock


